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NOVINARKA: Predsednik vlade Janez Janša, dobrodošli na Štajerskem valu. Pozdravljeni.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Lep pozdrav, hvala za vabilo v studio.  
 
NOVINARKA: Zadnje dneve pred počitnicami vlada izkorišča za obisk Savinjske regije. Glavnina tega obiska 
se resda obeta jutri, so pa ministri na čelu z vami, gospod Janša, že danes opravili nekaj delovnih srečanj. Vi 
ste imeli prijetno dolžnost danes, saj ste v podjetju KIV na Vranskem položili temeljni kamen za novo 
proizvodno halo. Takih dogodkov bi si želeli še več, tudi vlada, kajne?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To je res, s tem, da teh dogodkov je kar veliko in tudi celjska regija v 
zadnjem času beleži razvoj, ki je zavidljiv in nekako obeta, da se bo obdržalo v vrhu med razvitimi slovenskimi 
pokrajinami. Prihajajo tudi nove priložnosti, ki jih bomo skušali jutri na delovnem sestanku vlade v Rogaški, 
kjer se bomo pogovarjali o razvojnih perspektivah regije, dokončno detektirati in potem izmenjati te predloge 
tudi popoldan, ko se bomo sestali na plenarnem javnem sestanku z vsemi nosilci razvoja v tej regiji.  
 
NOVINARKA: Kaj je vas najbolj, gospod Janša, spodbudilo tukaj v regiji v smislu teh razvojnih premikov, 
vemo, da jih je znotraj nekaj bilo. Že sami pravite, da je viden nekakšen razvojni premik, ampak vendarle v 
slovenskem merilu se celjska regija še ni povzpela kakšno stopničko višje?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Naš problem je nekoliko počasna statistika. Preden statistika izračuna 
nov vrstni red regij nekaj časa mine. Zdaj imamo dokončne podatke za leto 2004, konec leta bodo za leto 
2005. Vendar je na podlagi parcialnih podatkov možno reči, da celjska regija ohranja visoko četrto mesto, 
morda bo celo kakšnega pridobila, ko bodo končni podatki, ampak zaenkrat ohranjajo visoko četrto mesto za 
Osrednje-slovensko, Gorenjsko in Obalno regijo. Če bi primerjali razvoj recimo v zadnjem času, v tej regiji - še 
posebej, recimo v mestu Celje pa tudi v nekaterih drugih občinskih središčih - s tem, kar je bilo možno videti v 
smislu razvoja v Ljubljani, bi bili lahko zadovoljni. Ljubljana ima pač to srečo, da je Slovenija centralizirana 
država in da je zaradi tega bogata. Če bi primerjali pa samo lastne napore pa sposobnost mestnih ali pa 
občinskih vodstev v preteklosti, pa bi se center lahko skril pred tem, kar se je dogajalo v celjski regiji. To ima 
seveda potem tudi konkretne pozitivne posledice, ki se med drugim v zadnjem času - mi zdaj ocenjujemo 
predvsem to obdobje od zadnjega obiska leta 2005 pa do zdaj - kažejo v bistvenem zmanjšanju števila 
brezposelnih. V tem času je število brezposelnih padlo za skoraj 25% - to se pravi, za četrtino. Povečalo se je 
število novoustanovljenih podjetij, gospodarska rast je znatna oziroma za evropske razmere visoka. V tem 
trenutku si lahko samo želimo, da bi se ti trendi ohranili tudi v prihodnosti in če se bodo, bo možno končno 
rešiti tudi številne probleme, ki čakajo že desetletja – recimo, infrastrukturo, še posebej omrežje državnih cest, 
ki v veliki meri zavira hitrejši razvoj in boljšo povezanost krajev v regiji.  
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NOVINARKA: No, se pa pogostokrat tudi sliši, tudi v celjski regiji, da seveda država s predčasnimi odzivi tudi 
nekako zavira hitrejši razvoj. Če spomnim recimo le na probleme, ki jih je imelo denimo Zdravilišče Laško pri 
pridobivanju soglasij za gradnjo term; projekt mednarodne univerze v Celju tudi ne steče, ker država ni 
opravila svojega dela naloge; pri zagotavljanju poplavne varnosti v porečju Savinje se tudi nič kaj ne premike. 
»Tretja razvojna os« - infrastruktura, ki ste jo že omenili - tudi na tem področju še kakšnih vidnih premikov ni. 
Velja pa seveda izpostaviti morebiti projekt Rimske Toplice, ki pa se je na veliko veselje predvsem tamkajšnjih 
občanov premaknil?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: No, ta projekt velja izpostaviti predvsem - če pogledam celotno 
zgodbo - kot primer, kako se stvari ne rešuje, ker je trajalo predolgo časa in nesprejemljivo je, da je ta objekt in 
takšna lokacija propadala ter s tem tudi možnosti, ki jih takšna točka prinaša za razvoj kraja. Tudi glede na 
pomen, ki ga ima turizem v Sloveniji. Hvala bogu se zdaj premika, ampak je trajalo predolgo časa, da je prišlo 
do tega. Glede ostalih točk, ki ste jih navedli, je res, da so včasih odzivni roki predolgi. Ta vlada je leta 2004 
podedovala zelo komplicirano zakonodajo prostorskega načrtovanja, javnih razpisov. Do teh sprememb, ki 
smo jih naredili v lanskem in predlanskem letu, je bilo možno blokirati vsak postopek javnega naročila 
praktično v neskončnost. Zakon o prostorskem načrtovanju je omogočal izkoriščanje nekih maksimalnih rokov, 
podvajanja postopkov. Zdaj je to odpravljeno in stvari tečejo hitreje, vendar bo trajalo, preden se bo to tudi 
konkretno pokazalo. Glede »Tretje razvojne osi« je pač to projekt, ki je težak, o katerem se je govorilo ne vem 
koliko časa - odkar se jaz spomnim… 
 
NOVINARKA: Res je. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: …naredilo pa se ni nič. Če bi pred desetimi leti mojemu predhodniku 
postavljali ta vprašanja, bi bilo v najboljšem danes možno že videti gradbišče, tako ga pa ni možno, ker 
sredstva niso glavni problem. Cesta, ki je pač glavni del tega projekta »Tretje razvojne osi« se lahko financira 
preko javno-zasebnega partnerstva, deloma tudi s krediti, kjer bo pač lahko projekt sam deloma vračal ta 
sredstva. Torej, gre za vprašanje volje in za vprašanje vodenja projekta in koordinacije. Tukaj je bil ta projekt 
samo stvar razprav na forumih in po gostilnah, formalno pa ni obstajal. »Tretja razvojna os« kot formalen 
projekt s svojo konstrukcijo obstaja šele od umestitve v Resolucijo o nacionalnih razvojnih projektih, ki jo je 
vlada dokončala v lanskem letu. Od takrat naprej se ve, kaj to je. Ve se, koliko naj bi projekt stal. Gre za 
projekt, težak 1,35 mlrd €. To so zelo velika sredstva. Ampak ta sredstva niso glavni problem. Glavni problem 
je dejstvo, da o tem nihče ni bil pripravljen doslej resno razmišljati, ker se je vse koncentriralo na izgradnjo 
avtocest. Ne samo, da je šel tja ves denar, tja so šli tudi vsi strokovni potenciali, ki so za to potrebni. Z 
mreženjem državnih in regionalnih cest se praktično ni skoraj nihče ukvarjal - kljub temu, da to ne bi veliko 
stalo. Preden se tak projekt začne graditi, ga je potrebno umestiti v prostor, kar predstavlja bistveno večji 
napor in zahteva daljšo dobo, kot pa sama izgradnja. Zdaj smo tudi po teh obiskih v letu 2005 - ne samo v tej 
regiji, ampak tudi v regijah ob severni in južni trasi tega projekta - zadeve pognali toliko daleč, da poteka 
konkretno usklajevanje o varianti tras na terenu. Tudi ravno v tem času poteka sestanek med župani te regije 
in mojima kolegoma - ministroma za promet in okolje - kjer se pogovarjajo o prednostih predlaganih variant. Ta 
razprava mora biti zaključena jeseni in potem se bo šlo v pripravo projektov.Šele po tem bo možno zasaditi 
lopate in začeti z izgradnjo. To bo - gledano posamično - najbrž največji zgodovinski prispevek k ustvarjanju 
boljših pogojev za razvoj te regije oziroma večine te regije – recimo, da je del regije večino svojih problemov 
rešil z avtocesto. Bo pa zato pač potrebno še nekaj časa in nekaj naporov, ker smo se stvari lotili prepozno. 
Kar se tiče Savinje je v teku izdelava državnega lokacijskega načrta, potrjen je predlog variante in ostali 
postopki potekajo v skladu s časovnim načrtom. Konkretna izvedba se načrtuje za obdobje 2010–2013, 
finančno je to težak projekt preko 60 mio €. Naša sreča je, da smo se dobro pogajali za kohezijska sredstva in 
Slovenija ima v finančni perspektivi Evropske unije 2007–2013 na voljo blizu 1 mlrd € teh sredstev in znotraj 
tega bo večina tega financiranja tudi za ureditev Savinje oziroma za zagotovitev poplavne varnosti. Prav tako 
je s tem povezano vprašanje izboljšane kvalitete Savinje oziroma celotnega porečja. Gre za čiščenje odpadnih 
voda in za ureditev odvajanja. Tudi to je projekt, ki je finančno težak v vrednosti 25 mio €, okrog njega 
združuje moči enajst občin v tej regiji. Tudi tukaj računamo na velika kohezijska sredstva iz evropskih skladov, 
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tako da odgovor na vprašanje, zakaj nekatere stvari niso še rešene, v veliki meri ležijo v preteklosti, deloma pa 
je seveda treba priznati, da takšnih možnosti, kot jih imamo danes, Slovenija v preteklosti ni imela. Mi smo v 
časih življenja v skupni državi veliko slovenske akumulacije odlivali drugam, potem smo bili nekaj časa 
prisiljeni nadomeščati izgubljene jugoslovanske trge z bolj razvitimi zahodno-evropskimi. To je terjalo svoj čas 
in takrat nismo mogli ustvarjati prav velike akumulacije. Zdaj smo se pa postavili na noge, hkrati pa prvič v 
zgodovini, odkar Slovenci obstajamo kot narod, dobivamo neka sredstva tudi od drugod - in to znatna sredstva 
iz Evropske unije, ki je pač do nas prijazna in do leta 2013 bo teh sredstev za nekaj milijard evrov. To je nekaj, 
kar je bilo še 20 let nazaj nepredstavljivo. To nam seveda omogoča, da marsikaj tega, kar generacije pred 
nami niso rešile, zdaj rešimo. To bo bistveno izboljšalo kvaliteto življenja tudi v tej pokrajini. Ne gre pa čez noč.  
 
NOVINARKA: Gospod Janša, morda še mednarodna univerza v okviru Tehnopolisa. Ko sem jo ravno 
omenila, se morebiti na tem področju vendarle že kaj premika?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To je projekt, ki ga jaz osebno recimo močno podpiram, vendar je 
treba narediti korake naprej od same ideje. Danes smo se na kratko pogovarjali z nekaterimi odgovornimi iz 
razvojne agencije. Dejali so, da je ključen problem sedanji neformalni monopol obstoječe visokošolske ali pa 
univerzitetne sfere, ki se boji konkurence. To je deloma zagotovo res, ker tega ne slišimo prvič - ne slišimo 
samo pri tem projektu. Dejstvo pa je tudi to, da pobudniki mednarodne univerze v Celju doslej še niso formalno 
podali nobene vloge za ustanovitev kakršnegakoli visokošolskega zavoda - se pravi, doslej je to idejni projekt. 
Treba je začeti s segmenti te univerze in tukaj lahko potem vlada pomaga in ne bo problem z dovoljenji itd.. 
Problemi so bolj v ozadju - zaradi te bojazni, da bo določen monopol ogrožen, deloma pa, da se je treba 
zavedati, da mednarodna univerza ni nekaj, kar nastane čez noč. Če hočemo imeti mednarodno univerzo z 
ugledom, kamor bodo dejansko hodili tudi kvalitetni tuji predavatelji in študentje, potem bo v to treba vložiti še 
več naporov.  
 
NOVINARKA: Savinjska regija bo ena izmed štirinajstih pokrajin, ki naj bi zaživele v Sloveniji, še vedno pa so 
mnenja o številu pokrajin precej deljena - da jih je na eni strani preveč, na drugi strani pa se pojavljajo celo 
želje po novih. Nekateri opozarjajo tudi na potrebo po spremembi imen pokrajine. Pokrajine bodo torej še 
vroča tema, tudi zato, ker so mnogi prepričani, da bomo z ustanavljanjem pokrajin le še podražili državo. Še 
morebiti kakšen komentar v zvezi s tem?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: No, jaz mislim, da ne. Ta bojazen, da uvedba pokrajin ne predstavlja 
nove kvalitete, ampak zgolj nove stroške, v veliki meri izhaja iz nezaupanja do zmožnosti, da bi ljudje sami 
odločali o sebi. Ta bojazen je bila prisotna tudi, ko so se ustanavljale občine. Takrat je bilo rečeno, da bo to 
samo podražilo funkcioniranje. Vendar, če primerjamo razvoj na stotin slovenskih krajev, ki so danes 
samostojne občine, v času samostojnega življenja in v času, ko ni bilo tega samostojnega življenja - ob tem, 
da imajo približno enaka sredstva - vidimo, da se s tem sredstvi zdaj bolje gospodari, ker se porabljajo bliže 
ljudem, ljudje imajo neposredno nadzor in vidijo kam gre. Če župan ni sposoben, ga pač na naslednjih volitvah 
zamenjajo. Seveda so tudi izjeme, kjer stvari niso najboljše, ampak večinoma je ta t.i. neposredna lokalna 
samouprava razvoj v Sloveniji pospešila. To je pač danes po trinajstih letih možno povsem odločno zatrditi. 
Kar se pokrajin tiče - če bi Slovenija imela pokrajine, recimo zadnjih trinajst let, ko smo začeli z uvajanjem te 
lokalne samouprave, potem sem jaz trdno prepričan, da bi danes ministra za promet in za okolje ne 
razpravljala o državnem lokacijskem načrtu za »Tretjo razvojno os«, ampak bi odpirala nove odseke na tej 
trasi, ker bi bil ta pritisk na eni strani obstoječih pokrajinskih struktur in ljudi, ki bi pač vplivali nanje, bistveno 
močnejši ter bi izsilili takšen projekt - po drugi strani pa bi sredstva, ki so bila v tem času na voljo, zagotovo 
bolj racionalno porabili. Tako da namen ustanovitve pokrajin ni ustanoviti še neko institucijo, ki si bo izmišljala 
nove pristojnosti in pobirala nove davke. Namen je, da se predvsem iz državnega nivoja tiste dejavnosti, ki jih 
je bolj smiselno zaokroženo opravljati na nivoju pokrajine prenesejo na ta nivo in da se za opravljanje teh 
dejavnosti iz državnega proračuna prenese tudi del sredstev - se pravi, ne bo novih obdavčitev, ne bo novih 
pristojnosti, bo pa prenos pristojnosti. Se pravi, pokrajine bodo samostojno odločale o regionalnem zdravstvu, 
srednjem šolstvu, o varovanju okolja, uporabi prostora. Imele bodo močno razvojno komponento in zadeve 
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bodo, po mojem mnenju, bistveno hitrejše, ker če je to koncentrirano v Ljubljani, v enem organu, enem 
ministrstvu, potem to ministrstvo - kjer so vedno omejene kapacitete - odloča o stvareh, ki jih ne pozna 
neposredno. Zdaj smo sicer z obiski v pokrajinah to poznavanje nekoliko povečali, ampak še vedno ni takšno, 
kot pa je, če se odloča tam, kjer ljudje živijo, kjer neposredno čutijo, kjer se vozijo po tistih cestah, ki jih morajo 
modernizirati, kjer čakajo pred zapornicam, ker ta neposredni interes zagotovi večjo učinkovitost in tudi 
racionalnejšo porabo sredstev. To želimo doseči s pokrajinami. Hkrati pa bodo pokrajine tudi povezovale 
nekatere interese, ki so zdaj preveč razdrobljeni po občinah. Recimo večina slovenskih občin ima še vedno 
probleme z odlagališči komunalnih odpadkov. Ponekod so se občine dogovorile, marsikje se niso. 
 
NOVINARKA: V celjski regiji smo se dogovorili. 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To je zelo pozitivna, skoraj bi lahko rekel izjema. Marsikje so veliki 
problemi. Vsaka občina gradi neko svojo odlagališče. To je predrago, neracionalno, škodljivo iz vidika varstva 
okolja. Pokrajina bo omogočila, da se ti napori združijo in da se stvari racionalizirajo, tako da s tem, ko 
Slovenija uvaja pokrajine, ne dela nič takšnega, kar ne bi bilo že preizkušeno. Vse najbolj razvite države na 
svetu so približno tako organizirane, da spoštujejo princip, da se o stvareh odloča čim bližje je možno ljudem, 
ki so z določenimi zadevami prizadeti. Ta princip bo končno tudi Slovenija uveljavila. Jaz sem prepričan, da bo 
deloval pozitivno. Kar se pa tiče samega števila, pa so seveda predlogi v obe smeri. Nekateri predlagajo, da bi 
bilo pokrajin manj, kot jih je predvidenih. Seveda pa, ko ti poslanci, ki to zagovarjajo, pridejo v določene 
pokrajine, ne povedo, katere pokrajine naj ne bi bilo. Vedno govorijo o drugih, ko so v nekaterih. Tako da je to 
neka teoretična razprava. Dejstvo je, da je Slovenija šla v preteklih desetletjih in stoletjih čez različne sisteme 
čez različne razvojne faze. Različna, recimo temu, težiščna središča so se oblikovala in na nek način je 
vendarle treba zaupati tukaj iniciativi tistih, ki želijo biti neka zaokrožena celota oziroma pokrajina. To da bo 
več pokrajin, ne pomeni, da bo za te stvari šlo več sredstev, ker sredstev bo na pokrajinski nivo prenesenih 
toliko, kot bo prenesenih dejavnosti.  
 
NOVINARKA: Upamo le, da ustanavljanje novih pokrajin ne bo povzročilo novih prepirov. Ker imamo zelo 
poredko priložnost, da gostimo predsednika vlade v našem studiu, gospod Janša, dovolite še kakšno 
vprašanje o velikih temah v naši državi. Nesoglasja med vami in predsednikom države, nenehna prerekanja 
med koalicijo in opozicijo, afere, povezane s preteklostjo, vse to že precej utruja Slovence. Zdi se, da vlada 
neka napetost v tej državi. Ali res ne gre drugače, vas sprašujem?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz mislim, da bi lahko šlo drugače in v globokem interesu vlade je, 
da bi šlo drugače, saj te stvari, ki ste jih vi rekli - velike teme, v bistvu pa to niso velike teme. Od tega kvaliteta 
življenja v Sloveniji ni praktično nič odvisna. Morda se nekaj več časopisov proda zaradi tega, ampak ljudje 
zaradi tega ne živijo ne boljše ne slabše. Te teme samo pobirajo čas, ki ga vlada potrebuje za to, da pač pelje 
stvari naprej in da se pripravlja tudi na predsedovanje Evropski uniji, kar tudi terja čedalje več časa in naporov, 
tako da zaostrovanje na teh nepomembnih področjih na nek način predstavlja sabotažo tem naporom, ki jih 
Slovenija vlaga v hitrejši razvoj in po drugi strani v kvalitetne priprave na predsedovanje Evropski uniji, kar je 
za nas največji izziv po osamosvojitvi. S tem, da je seveda treba dodati, da nasprotja med pozicijo in opozicijo 
je nekaj, kar je imanentno demokraciji. Brez tega, da obstaja opozicija, ki ima možnost, da na vsakih volitvah 
zmaga, ni demokracije, ni resnega demokratičnega parlamentarnega sistema. S tem se je treba sprijazniti. Ni 
javnih prepirov ali pa da se poslanci ne soočajo z nasprotnimi stališči - to še ne pomeni, da je vse v redu. 
Včasih teh prepirov ni bilo, pa ni bilo vse v redu. Seveda, pa gredo včasih stvari čez rob in nekaj od teh tem, ki 
ste jih navedli, sodi v to kategorijo, se strinjam.  
 
NOVINARKA: Bo prisluškovalna afera dobila svoj epilog? Boste vztrajali, da se razišče dogajanje v SOVA? 
Kaj je zdaj z vašo napovedano tožbo proti Antonu Ropu? 
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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, to niso povsem povezane stvari. Pri tej zadnji zadevi gre za 
nesprejemljivo in neresnično in žaljivo izjavo poslanca Pahorjevih Socialnih demokratov, ki je ni možno 
dokazati, ker je pač ni bilo. Zadeva je popolnoma neresnična. Kakšne postopke v tej konkretni zadevi bo 
odvetniška pisarna, ki je pooblaščena, sprožila, vam v tem trenutku še ne morem reči. Je pa to potrebno 
razčistiti, ker gre za nekaj, kar ni recimo škodovalo zgolj meni, ampak je škodovalo Sloveniji. Mi smo bili v fazi 
intenzivnih pogajanj preko t.i. tihe diplomacije s sosednjo državo in ko je bivši predsednik vlade na televiziji 
rekel, da je prisluškoval predsedniku vlade sosednje države, ni ravno pozitivno vplivalo na pogovore, ki so bili 
v teku. Kar se tiče pa odkritih nezakonitosti v Slovenski obveščevalno-varnostni agenciji, se te preiskujejo, 
raziskujejo. Večinoma stvar prehaja v roke organov, ki to ne preiskujejo samo na delovni ravni - kot je to 
delovna skupina - ampak to preiskujejo v skladu s svojimi pooblastili, ker gre za sume in znake kaznivih dejanj. 
Zdaj, kdaj bo to končano, jaz ne vem, upam, da čim prej. Na podlagi teh ugotovitev, ki jih je vlada že in jih bo v 
kratkem še sprejela v poročilih ali pa na podlagi poročil delovne skupine, pa bomo potegnili tiste poteze, ki so 
potrebne v organizacijskem smislu, da se takšne nezakonitosti v tej službi ne bodo več dogajale.  
 
NOVINARKA: Je mogoče povedati, kdaj bo znana odločitev odvetniške pisane Nine Zidar Klemenčič? Ob tem 
bi vas želela vprašati, odločili ste se, da vas v tem primeru zastopa zelo mlada odvetnica, ki je mimogrede tudi 
Šmarčanka?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Izbor je bil narejen na podlagi kvalitete, mladost pri tem nima 
kakšnega učinka v smislu, da bi bila kvaliteta uslug te pisarne zaradi tega manjša. Tako da to ne bi smelo biti 
preveliko presenečenje. Morda je v slovenskem prostoru, kjer predvsem zaradi medijskih nastopanj, velja, da 
obstaja samo nekaj dobrih odvetnikov ali pa odvetniških pisarn v glavnem iz Ljubljane. To je popolnoma 
napačen vtis.  
 
NOVINARKA: Pa ne veste, kdaj bo recimo sprejeta odločitev?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne, to pa res ne vem, ker jaz nimam časa, da bi se sam ukvarjal s 
temi zadevami.  
 
NOVINARKA: Z razpustitvijo »Kosove komisije« zaenkrat ne bo nič. Ta odločitev je kar presenetila. Zanima 
pa me, ali je bila posledica OECD oziroma opozorila OECD, da ukinitev te komisije ne bi bila ravno najboljša 
poteza?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: No, s tem poročilom se manipulira. V tem poročilu so navedena 
stališča te iste komisije, tako da ni nobeno presenečenje, da so takšna. Slovenija je po dolgem času dobila 
vabilo v članstvo tega elitnega kluba in bo to vabilo seveda izkoristila. Ta zadeva, ki ste jo omenili, nima 
nikakršne teže pri tem odločanju.  
 
NOVINARKA: Morda še beseda dve o odnosih s Hrvaško, ker nas čas že malce preganja. Odnosi s Hrvaško 
so, lahko bi rekli, večna tema. Na obmejnem območju, tukaj pri nas torej, imamo s Hrvati odlične odnose, skrbi 
pa, da bi lahko nesoglasja na državnih vrhovih skalila te tradicionalno dobre odnose?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, upam, da je to vprašanje še kdo drugi slišal, recimo bivši 
predsednik vlade in sedanji poslanec Pahorjevih Socialnih demokratov.  
 
NOVINARKA: Gospod Janša, še kar nekaj vprašanj smo imeli pripravljeni za vas, pa zdaj morate žal oditi na 
druge dolžnosti. Odhajate v Rogatec, kjer boste v dvorcu Strmol prejeli ključ od vinskega tabernaklja. Dobro ga 
zaklenite in hvala za obisk v našem studiu in seveda za pogovor.  

 
Gregorčičeva 20-25, 1000 Ljubljana, Slovenija, telefon: 01 / 478 10 00, telefaks: 01 / 478 17 21, http://www.kpv.gov.si 

 



PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Saj vino ne pobegne, tako da te bojazni ni. Hvala še enkrat za vabilo 
in vabim vas, da spremljate dogodke, ki jih bo preko osemdeset v času tega obiska vlade v tej regiji bodoči 
Savinjski oziroma Celjski pokrajini. Tudi jutri, ko se bo odvijala glavnina teh dogodkov.  
 
NOVINARKA: Hvala lepa.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Hvala vam. 
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